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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till infrastrukturminister Tomas Eneroth (S)

2019/20:143 Förbifart Stockholm

Trafikverket har nyligen meddelat att motorvägsprojektet Förbifart Stockholm 
kommer att försenas med fyra år och bli 3,3 miljarder kronor dyrare. Prislappen 
ligger nu på 37,7 miljarder kronor.

Vänsterpartiet har länge varit motståndare till Förbifart Stockholm. Motorvägen 
har dömts ut av en samlad miljörörelse och även av vår expertmyndighet 
Naturvårdsverket. Förbifart Stockholm kommer att medföra ökad massbilism i 
Stockholmsregionen och ökade utsläpp av växthusgaser. Dessutom kommer 
den höga prislappen, nu ännu högre, att tränga ut helt centrala investeringar i 
kollektivtrafiken i Stockholm. Sedan de första planerna på Förbifart Stockholm 
har vi fått Parisavtal och den svenska klimatlagen. Klimatpolitiska rådets 
granskning av den svenska klimatpolitiken visar tydligt att alla politikområden 
måste ta sitt ansvar för att minska utsläppen, och rådet pekar särskilt på behovet 
av kraftfulla åtgärder inom transportsektorn samt en samhällsplanering som 
minskar bilberoendet. Förbifart Stockholm framstår därför som alltmer 
otidsenlig.

Med anledning av detta vill jag fråga infrastrukturminister Tomas Eneroth:

 

1.  Givet de kraftiga utgiftsökningarna och den negativa påverkan på 
klimatet, avser ministern att ta initiativ till att bygget av Förbifart 
Stockholm avbryts? 

2.  Om inte detta, avser ministern att ge Trafikverket i uppdrag att designa 
om Förbifart Stockholm så att projektet håller sig inom budget och 
lever upp till våra klimatmål?

………………………………………

Jens Holm (V)

Från Riksdagsförvaltningen
2019-11-17
Besvaras senast
2019-12-02
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


